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Tisztelt Elпök Úr!

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, minta tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Várható, hogy а Győr-Moson-Sopron megyét érintő ingyenes autópálya-szakaszok
ésszerűtlen és indokolatlan megszűnését felülvizsgálja а Kormány?”

címmel .

А benyújtottkérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

А Jobbik elfogadhatatlannak tartja а Győr-Moson-Sopron megyei autópályák eddig ingyenes

szakaszainak fizetőssé tételét . А módosítás rendkívül átgondolatlan, illetve káros, hiszen а
megyében is több ingyenes szakasz fizetőssé vált január 1-jétő l . Korábban а Megyei

Közgyűlés fideszes tagjait az ellenzék próbálta rábírni, hogy gyakoroljanak nyomást а

Kormányra, az ingyenes szakaszok megtartásának érdekében, azonban Németh Zoltán, а

Közgyűlés fideszes elnöke ezt lesöpö rte 07721 а nevetséges indokkal, hogy ő nem kíván аг

országos politikával foglalkozni . Ez véleményünk szerint, sokkal inkább azt jelenti, hogy а

megyével nem kíván érdemben foglalkozni. А fideszes kapkodás megint kaotikus állapotokat

teremtett , hiszen а technikai feltételek nem biztosítottak : аг eladóhelyek felkészületlenek, а

benzinkutakon nem lehet matricát venni, az internetes felület sűrűn összeomlik, így gyakran

előfordul, hogy aki szeretne, az sem tud magának érvényes útjegyet vásárolni .

А Jobbik álláspontja szerint а győri és mosonmagyaróvári elkerülő szakaszok ingyenessége

továbbra is indokolt lenne, hogy аг egyébként is az autóforgalom által leterhelt városokat ne



kényszerítsék elviselhetetlen forgalomnövekedésre . Borsodban már meghátrált az

Útdíjfizetési Szolgáltató Zrt., hiszen ott а Jobbik nyomására а Fidesz is belátta, az újabb

értelmetlen sarcot már nem szabad kivetni az egyébként is végtelenségig adóztato tt lakosokra.

Kérdezem te1át Tisztelt Miniszter Urat, hogy vártató-e módosítása Győr-Moson-

Sopron megyei autópálya-szakaszok fizetőssé tételének visszavonását illetően?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . január 7 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltá n
Jobbik
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